
RADA ZDRAVIA 

Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice: 12.04.2022 

Číslo: 3791/2022/ODDZ 

Vybavuje: PhDr. Peter Dringuš 
e-mail: peter.dringus@vucke.sk  

Telefón: 055/7268 295, Fax: 055/7268 149 
 

 

 

ZÁPISNICA 

z 13. rokovania Rady zdravia Košického samosprávneho kraja,  

konaného dňa 11.04.2022 
on-line formou 

 

 
Počet prítomných členov:         7 

Počet neprítomných členov:         2 

z toho ospravedlnení:          2 

 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie, schválenie programu  

2. Informácia k možnosti čerpania finančných prostriedkov z Plánu obnovy a odolnosti pre 

nemocnicu v Spišskej Novej Vsi 

3. Informatívna správa o situácii v súvislosti s ochorením COVID-19 a pomoci utečencom 

v Košickom kraji v roku 2022 

4. Rôzne - podnety a poznatky členov rady 

5. Uznesenie a záver 

 
 

K bodu č. 1 

Rokovanie Rady zdravia Košického samosprávneho kraja (ďalej len „rada“) otvorila 

predsedníčka MUDr. Iveta Fulková. Komisia bola uznášania schopná. Program navrhnutý 

v pozvánke bol schválený jednohlasne všetkými členmi komisie.  

 

K bodu č. 2 

MUDr. Fulková informovala členov rady, že sa k nej dostali nové nepotvrdené informácie 

k čerpaniu finančných prostriedkov do oblasti zdravotníctva z Plánu obnovy. Podľa nich budú 

údajne podporené len nemocnice v pôsobnosti Ministerstva zdravotníctva SR. Na základe 

uvedeného by nebolo možné realizovať investície do ústavných zdravotníckych zariadení 

v Spišskej Novej Vsi, Michalovciach, Trebišove a Rožňave.  

Členovia rady preto navrhujú medializovať predmetné informácie, ktoré môžu mať pre 

regionálne nemocnice diskriminačný charakter. Členovia sú presvedčení, že KSK si v oblasti 

zdravotníctva plní všetky povinnosti, snaží sa získať finančné prostriedky na výstavbu 



a rekonštrukciu nemocníc a takýto postoj zo strany štátu nie je férový voči pacientom, ktorí 

kvalitnú zdravotnú starostlivosť potrebujú.  

JUDr. Jelinek – vedúci oddelenia zdravotníctva upozornil na skutočnosť, že v prípade 

akejkoľvek medializácie je potrebné pracovať s overenými informáciami. 

K danému bodu prijala rada uznesenie, ktoré je súčasťou bodu č. 5 tejto zápisnice. 

 

K bodu č. 3 

PhDr. Peter Dringuš informoval členov rady o skutočnosti, že pôvodná verzia informatívnej 

správy bola rozdelená v rámci materiálov do Zastupiteľstva KSK na: Informatívnu správu 

o situácii s ochorením COVID-19 a Informatívnu správu o pomoci utečencom v Košickom 

kraji. Zároveň informoval členov o obsahu oboch správ. Členovia rady požiadali 

o vysvetlenie dôvodu a skladby neoprávnených výdavkov pri očkovaní. Zároveň požiadali 

o informácie k preplácaniu nákladov na ubytovanie utečencov v ubytovacích zariadeniach 

KSK. Požadované informácie boli následne zapracované do informatívnych správ. 

 

K bodu č. 4 

MUDr. Sekáč upozornil na zlý technický stav interiérových priestorov bývalej Polikliniky 

Východ, najmä na detskom oddelení môžu nerovnosti v podlahe spôsobiť vážny úraz. 

MUDr. Farkaš z dôvodu mimoriadne nízkeho záujmu o očkovanie proti Covid-19 navrhol 

iniciovať akcie zameriavajúce sa na zisťovanie hladiny protilátok u pacientov. 

MUDr. Hojstrič aj v súvislosti so stále vysokým prísunom utečencov upozornil na potrebu 

testovania. Testovanie vykazuje vysokú pozitivitu prípadov a nie je treba ho zanedbávať. 

MUDr. Anna upozornil na skutočnosť, že je členom dozornej rady NsP sv. Barbory Rožňava, 

a.s., ktorá už dlhšiu dobu nebola zvolaná.  

MUDr. Fulková každému členovi dozornej rady v nemocnici odporúča ihneď kontaktovať 

právnika spoločnosti Svet zdravia, a.s., prípadne kontaktovať predsedu dozornej rady 

a spoločne iniciovať jej zvolanie. 

 

K bodu č. 5 

Uznesenie č. 2/2022 

Rada zdravia Košického samosprávneho kraja   ž i a d a    predsedu Košického 

samosprávneho kraja, aby informoval Radu zdravia Košického samosprávneho kraja ako 

prebiehajú rokovania na príslušných ministerstvách v súvislosti s finančnými prostriedkami 

plánovanými do oblasti zdravotníctva z Plánu obnovy a odolnosti.  

Hlasovanie č. 1 

Prítomní: 7 

Za:  7 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

 

Uznesenie č. 3/2022 

Rada zdravia Košického samosprávneho kraja   b e r i e   n a   v e d o m i e    Informatívnu 

správu o situácii s ochorením COVID-19. 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní: 7 

Za:  7 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

 

 



Uznesenie č. 4/2022 

Rada zdravia Košického samosprávneho kraja   b e r i e   n a   v e d o m i e    Informatívnu 

správu o pomoci utečencom v Košickom kraji. 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní: 7 

Za:  7 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

 

 

Rokovanie rady ukončila predsedníčka MUDr. Iveta Fulková. Zároveň sa poďakovala 

prítomným za účasť a všetky podnetné poznatky a návrhy.  

 

 

 

 

 

PhDr. Dringuš Peter 

tajomník rady 

MUDr. Iveta Fulková 

predsedníčka rady 

 


